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Vraag Antwoord

In het raadsvoorstel staat aangegeven dat het nog beschikbare budget van 
€59.873,- ruim voldoende is voor de inzet van de centrumregisseur voor 2024. Wat
is het exacte bedrag dat benodigd is voor de inzet van de centrumregisseur tot 
eind 2024 en wat gebeurt er met het resterende budget van deze €59.873,- ? 

De werkzaamheden zoals nu beschreven voor de regisseur kunnen in de praktijk meer
of minder tijd in beslag nemen, dan nu voorzien. Voor nu is het bepalen van de doelen
en resultaten het belangrijkste. Er is een maximaal bedrag afgesproken en geen 
minimaal. Daarmee is de vraag welke bedrag exact benodigd is nu niet te 
beantwoorden, wel kunnen we ter indicatie aangeven dat het afgelopen jaar in de 
periode maart t/m december €35.000,-. Is besteed aan de centrumregisseur. Het 
budget dat over blijft is onderdeel van het krediet en blijft dan dus beschikbaar voor 
andere acties.

Gesteld wordt dat gewerkt wordt naar een centrum dat zonder regisseur kan 
functioneren. Waar en op welke wijze worden de werkzaamheden die nu door de 
centrumregisseur worden uitgevoerd, belegd?

Een deel van de acties zal, zoals verwoord in de Visie op de Retail, een vervolg krijgen
via de DES. De gemeentelijke acties worden onderdeel van verschillende onderdelen 
van de reguliere organisatie (beheer, economie en ruimtelijke ordening) en het project
Centrum.

In het totale krediet is €40.000,- opgenomen voor 'Aanpassing en inrichting 
Voorstraat' en €40.000,- voor 'Parkeer- en verkeerstudie'. Kan worden aangegeven 
of deze 2 onderwerpen nog steeds van belang zijn om uit te voeren en zo ja, 
wanneer de verwachting is dat dit ook daadwerkelijk uitgevoerd gaat worden?

Deze onderdelen hangen samen met de ontwikkelingen rond Voorstraat/’t Schilt. Voor 
dat gebied is een verkenning uitgevoerd en hebben regisseur en taskforce een memo 
opgesteld met een advies. Op basis daarvan zal worden bezien wat de verwachtingen 
voor dat gebied zijn en daarmee of het geld voor dit doel nog wenselijk is. In de loop 
van 2024 komen wij met een voorstel. 


